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  73 מן המניין מס'לא ש 18-המועצת העיר 

 08.08.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה - מר שחר האס 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - שראל מורןמר י 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - אמר סיטון עזר 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 
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 :נעדרו 

o  חבר מועצה  -מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר זכריה ניסן 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי  

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה  - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o מבקר העירייה - מר בני יונתן 

o סגן דוברת העירייה  - גב' שירלי מורה 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o עוזרת מבקר העירייה - גב' לירון בכר 

o  עוזרת מבקר העירייה - סרדיוקובסקיגב' יוליה 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 על סדר היום:

 )מצ"ב(. 4.7.2023ועדת שמות העירונית מיום אישור פרוטוקול  .1

 2023–חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון( )הארכת תוקף(, התשפ"ג  .2

 )מצ"ב(.

 )מצ"ב(. 2023כללי  –לחלוקת תקציב לתמיכה בעמותת פרקינסון אישור ועדת תמיכות  .3
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 לפקודת העיריות )נוסח חדש( )מצ"ב(. 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .4

מבנה –88 חלקה 6799גוש  580032779העמותה למען הקשיש חולון ע"ר  –אישור הקצאה  .5

 )מצ"ב(. חולון 17ברחוב דובנוב 

גוש  580283083אל ע"ר יהדות סוריה ולבנון בישרמרכז מורשת ל –אישור חוזה הקצאה  .6

 )מצ"ב(. רחוב פנחס לבון פינת רחוב ביאליק ,155 חלקה 6872

 )מצ"ב(. 2023מרץ  –דו"ח ועדת השקעות לתקופה ינואר  .7

 )מצ"ב(. 2023יוני   –דו"ח ועדת השקעות לתקופה אפריל  .8

 )מצ"ב(. מחיקת חובות בהסדרי פשרה .9

 )מצ"ב(. מחיקת חובות בהסדרי פשרה .10

 )מצ"ב(. 2023עדכון תקציב רגיל לשנת  .11

 )מצ"ב(. 2023עדכון תקציב פיתוח לשנת  .12

 אשרור החלטת מועצת העיר למתן הלוואה. .13

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 567פרוטוקול מס'  73

 .4.7.2023שמות העירונית מיום הועדת פרוטוקול  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .1

עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר החוק  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .2

 .2023–התשפ"ג  והניקיון( )הארכת תוקף(

תמיכות לחלוקת תקציב לתמיכה האישור ועדת  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .3

 .2023כללי  –בעמותת פרקינסון 

לפקודת  338חובות לפי סעיף בקשה למחיקת ה אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .4

  .העיריות )נוסח חדש(

העמותה למען הקשיש חולון ע"ר  –הקצאה האישור  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .5

 .חולון 17מבנה ברחוב דובנוב  –88חלקה  6799גוש  580032779

מרכז מורשת ליהדות סוריה ולבנון  –הקצאה החוזה  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .6

  .,רחוב פנחס לבון פינת רחוב ביאליק 155חלקה    6872גוש  580283083בישראל ע"ר 

  .2023מרץ –השקעות לתקופה ינואר הדו"ח ועדת  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .7
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 .2023י  יונ –השקעות לתקופה אפריל הדו"ח ועדת  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .8

 .חובות בהסדרי פשרההמחיקת  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .9

 .חובות בהסדרי פשרההמחיקת  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .10

 .2023רגיל לשנת התקציב העדכון  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .11

 .2023פיתוח לשנת העדכון תקציב  אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .12

 אשרור החלטת מועצת העיר למתן הלוואה.  אתשרה ברוב קולות יאעצת העיר מו .13

 

 פרוטוקול

. אוקיי. אישור 73. אני פותח את הישיבה שלא מן המניין מספר טוב, חברים מר מוטי ששון:

 פרוטוקול ועדת שמות עירונית מיום,

 מוטי אפשר להתחיל מסיוון שיש לה שני ילדים קטנים בבית? מר יוסי זיידה:

 בבקשה.  ששון: מר מוטי

 .4. ליתר דיוק 4 גב' סיון ריאבוי:

 , סליחה. מתי הספקת? סיון רק תגידי איזה נושא את מציגה בסדר יום. 4 מר יוסי זיידה:

 נושאים. 5יש לנו  גב' סיון ריאבוי:

תתקרבי בבקשה סיון. סיון, סיון תתקרבי בבקשה שיישמעו אותך גם  מר יוסי זיידה:

 בהקלטה. 

 בבקשה. רגע את מוכנה בבקשה? ששון:מר מוטי 

 כן, איזה סעיף. מר יוסי זיידה:

 אז יש מחיקת חובות ויש הפטרים. גב' סיון ריאבוי:

 חברים. מר יוסי זיידה:

 

 לפקודת העיריות )נוסח חדש( 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .4

קת חובות בהסכמי סעיפים. אחד מחי 3מחיקת חובות בהסדרי פשרה. יש לנו  גב' סיון ריאבוי:

 פשרה.

 איזה סעיף את מדברת עליו? תגידי. מר מוטי ששון:

 הספרור זה לא אצלי בסדר יום. גב' סיון ריאבוי:

 ?4סעיף  מר יעקב מזרחי:
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 מחיקת חובות בהסדרי פשרה? מר מוטי ששון:

 .10, 9, 8, 4יש לנו את  גב' סיון ריאבוי:

 את מתחילה? 4אז סעיף  מר יוסי זיידה:

 כן. קב מזרחי:מר יע

 כן. גב' סיון ריאבוי:

 .338מחיקת חובות לפי סעיף  מר יוסי זיידה:

לפקודת העיריות. אז יש לנו פה, יש לנו שתי, שתי טבלאות. אחת טבלה,  גב' סיון ריאבוי:

מיליון  1.277מיליון שקל ששולם, אחד  1.2הטבלה הראשונה זה מחיקה של 

מיליון. אחרי שהחובות כמובן עברו אישור של ועדת פשרות  1.243שולם 

וועדת הנחות ועכשיו הם מועלים כעת למועצה. כל החומר נתקבל. יש לנו פה 

 עוד הפטרים שזה גם אנחנו מעלים את זה למועצה.

 אז בוא נעלה את זה סעיף סעיף. מר מוטי ששון:

 חלנו עם הסעיף.. הת3שזה סעיף  גב' סיון ריאבוי:

 , את טועה.3לא, זה ועדת תמיכות  מר יעקב מזרחי:

 סליחה. סליחה. גב' סיון ריאבוי:

לפקודת  338. חבר'ה מי בעד בקשה למחיקת חובות לפי סעיף 4, סעיף 4 מר מוטי ששון:

 העיריות נוסח חדש? אוקיי. 

 מי בעד? מר יוסי זיידה:

בעד. מי נגד? מי נמנע?  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בעד.  14נמנעים.  3

 אושר. מר יוסי זיידה:

 אני עובר לסעיף הבא. זה על פי מכתבה של אביבה שרון, נכון? אושר. מר מוטי ששון:

 .8מוטי, סעיף  8לא, סעיף  מר יעקב מזרחי:

 .4לא, לא,  מר מוטי ששון:

 זה, 4 סיון עו"ד יונת דיין:

 כן, כן. זה עשינו עכשיו. גב' סיון ריאבוי:

 . אוקיי אני עובר.17.07.2023-על פי מכתבה של אביבה שרון מה מר מוטי ששון:
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 2023מרץ  –דו"ח ועדת השקעות לתקופה ינואר  .7

, שזה דו"ח לפי, יש לנו דו"ח ועדת השקעות 7עכשיו יש לנו את סעיף מספר  גב' סיון ריאבוי:

מרץ. קיבלתם פה את הדו"ח עם התשואה שיש. התשואה -לתקופה של ינואר

. סך כל הסכום שנוהל על ידי חברות, חברות ניהול 0.07הממוצעת על 

 מיליון שקל. זה בינואר עד מרץ.  392השקעות עמדו על 

 , התשואה,התשואה מר בר שי:

 ?0.07זה התשואה?  מר יעקב מזרחי:

 כן. בתחילת השנה ינואר עד מרץ. כן, כן. גב' סיון ריאבוי:

 יש שם חודש שהוא חודש מאוד מאוד, מר זוהר נוימרק:

 פברואר היה חודש קשה. גב' סיון ריאבוי:

 פברואר היה חודש, בדיוק התחילו כל הזה.  מר זוהר נוימרק:

 החומר זה חומר שהוא, טוב, מר מוטי ששון:

 חודש רע מאוד. מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה קיבלתם.  מר מוטי ששון:

 זה תשואה ממוצעת. זה התשואה הממוצעת.  גב' סיון ריאבוי:

 זה תקופה חדשה, אין מה לעשות. מר זאב ניסים:

 זה הכול יחסית לתקופה. הייתה שם, מר זוהר נוימרק:

? על פי 2023מרץ -טוב חברים מי בעד דו"ח ועדת השקעות לתקופה ינואר מר מוטי ששון:

, 2, 1. מי בעד? 1.05.2023-מכתבו של אמנון ארץ קדושה, גזבר העירייה מה

, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד.  13, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, חלבי, 5, 4, 3

. אני עובר לסעיף אושרנמנעים,  3בעד. מי נגד? אין נגד. מי נמנע?  13, 12, 11

 הבא.

 

 2023יוני  –דו"ח ועדת השקעות לתקופה אפריל  .8

אחריו זה אותו דבר. אפריל, אפריל עד יוני. זה הדו"ח אחריו. אחריו אפשר  גב' סיון ריאבוי:

 , תשואה ממוצעת.1.74-לראות שהתשואה באמת עלתה ל

 דו"ח ועדת השקעות? מר מוטי ששון:

 כן, דו"ח ועדת השקעות לאפריל עד יוני. וי:גב' סיון ריאב

 ממתי זה? מר בר שי:

 . 2023אפריל עד יוני  מר מוטי ששון:
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 .1.74-נכון. התשואה הממוצעת עלתה ל גב' סיון ריאבוי:

 אפשר לשאול שאלה? מר יעקב מזרחי:

 בטח.  גב' סיון ריאבוי:

עד מרץ הן אותן השקעות  התשואה של ינואר עד מרץ, ההשקעות של ינואר מר יעקב מזרחי:

 מעד יוני?

 זה אותו דבר, כן. גב' סיון ריאבוי:

 אותן השקעות? מר יעקב מזרחי:

מיליון שקל אבל בגדול זה  7כן, אולי היה משיכה של עוד, היה משיכה של  גב' סיון ריאבוי:

אחוז אג"ח.  85-אחוז מניות ו 15אותו, אנחנו כפופים לחוזר מנכ"ל שזה עד 

 הרבה. אז אין לנו

 .10 מר זוהר נוימרק:

 אחוז זה החלטה שלנו פנימית אבל כעקרון. 10 גב' סיון ריאבוי:

, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1טוב חברים, מי בעד? סליחה זוהר, מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 נמנעים. אני עובר לסעיף הבא.  3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  13, 12, 11, 10

 אושר. יידה:מר יוסי ז

 . אני עובר לסעיף הבא.אושר מר מוטי ששון:

 ?9סיון סעיף  מר יוסי זיידה:

 רגע. כן, גב' סיון ריאבוי:

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה. מר מוטי ששון:

 

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה .9

כאלה. החומר אצלכם. פיצלנו את זה כי  3כן זה שוב מחיקת חובות, יש לנו  גב' סיון ריאבוי:

היה עוד סכום אחד שהוא על פי פסק דין, היינו אמורים להעלות את זה אבל 

זה הכול אותו נושא תחת אותו, אותו רציונל. חובות שעברו כבר ועדות 

 .פשרות וועדת הנחות. כן, כבר מיצינו את כל ההליכי גבייה עד תום

אוקיי, מי בעד אישור המועצה? על פי מכתבה של ריאבוי סיון מנהלת  מר מוטי ששון:

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 2023ביולי  26-מחלקת הגבייה מה

 נמנעים. אני עובר לסעיף הבא. 3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  13, 12

 אושר. מר יוסי זיידה:

  .אושר מר מוטי ששון:
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 ?10, סעיף 10 מר יעקב מזרחי:

 .10-ו 9הם ביחד. הם ביחד  גב' סיון ריאבוי:

 הם ביחד? 10-ו 9 מר יעקב מזרחי:

לא, זה באותה נשימה, זה אותו דבר רק פיצלנו את זה. לא, אבל זה כאילו  גב' סיון ריאבוי:

 באותו, זה באותה נשימה פשוט זה פוצל לשתי טבלאות שונות.

 ברנו על שני הסעיפים.הס מר זאב ניסים:

 כן, זה על שני הסעיפים. זהו בזה סיימנו.  גב' סיון ריאבוי:

 אישרנו גם את הסעיף,  מר מוטי ששון:

 צריך אולי עוד הצבעה. אבל צריך עוד הצבעה. גב' סיון ריאבוי:

 

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה .10

 .10על סעיף  . אותו דבר אבל הצבעה10מוטי הצבעה על סעיף  מר יעקב מזרחי:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 מי בעד? מר יעקב מזרחי:

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 , מחיקת חובות בהסדרי פשרה. 10סעיף  מר יוסי זיידה:

בעד. מי נגד? אין נגד.  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, מי בעד? אוקיי מר מוטי ששון:

 . תודה רבה.אושרנמנעים. אני עובר לסעיף הבא.  3מי נמנע? 

 תודה. מר יוסי זיידה:

 יופי, תודה רבה. גב' סיון ריאבוי:

 ?1אתה חוזר לסעיף  מר יעקב מזרחי:

 אישור פרוטוקול ועדת שמות עירונית.  מר יוסי זיידה:

 כן.  מר מוטי ששון:

 

 4.7.2023שמות העירונית מיום האישור פרוטוקול ועדת  .1

אני רואה, טוב דוקטור רוק לא נמצא פה. חלבי אתה רוצה להציג את זה  מר מוטי ששון:

 כחבר ועדה?

 על מה? מר מאיר חלבי:

 על, מר מוטי ששון:
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 ועדת שמות? אתה חבר מר יעקב מזרחי:

 על גינה על שם ברוך. מר מוטי ששון:

 אני תמכתי בזה. איש ביטחון שתרם למדינה וצריך לבוא לקראתו ומשפחתו. מר מאיר חלבי:

 זה על פי פנייה של ראש המוסד לשעבר, שבתאי שביט וההנהלה שלהם. מר מוטי ששון:

 זה כבוד גדול לעירייה להעניק לו את השם. מר מאיר חלבי:

 אוקיי. מי בעד?  וטי ששון:מר מ

 מה זה, רחוב או גינה? מוטי רחוב או גינה? מר יעקב מזרחי:

 הוא היה תושב העיר? מר מורן ישראל:

ממה שאני הבנתי מהם הוא היה גר אבל הוא היה בשליחות. הוא היה בתימן.  מר מוטי ששון:

 בתימן עלו עליו והעבירו אותו למצרים ושם לצערנו חיסלו אותו.

 מוטי, אישור. יוסי זיידה:מר 

 מוטי זה רחוב או גינה? מר יעקב מזרחי:

 גינה, גינה. מר חיים זברלו:

תן לשמוע אנחנו לא מבינים כלום. בחייכם. סתם מעירים. זה שם של רחוב?  מר זאב ניסים:

 גינה?

 מוטי יש לך רוב, מוטי. מר יעקב מזרחי:

, 2, 1ברוך מזרחי, איש המוסד. מי בעד?  . הגינה על שמו של4.7.2023מיום  מר מוטי ששון:

 בעד.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3

 פה אחד.  מר מאיר חלבי:

 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד. אוקיי.  15אוקיי,  מר מוטי ששון:

 בא.. אני עובר לסעיף האושרבעד. אין נגד אין נמנעים. 

 

)הארכת תוקף(,  חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון( .2

 2023 –התשפ"ג 

חוק עזר לחולון מניעת מפגעים ושמירת הסדר הניקיון, הארכת התוקף  מר מוטי ששון:

 .2023התשפ"ג 

אנחנו עדיין בתהליכי עדכון התחשיב מול משרד  זה הארכת תוקף לפסולת, עו"ד יונת דיין:

הפנים וכדי לא להישאר בלי תוקף וגם נכנסת לנו תקופת באמצע, זאת 

 ההארכה המבוקשת אנחנו צריכים להגיש אותה למשרד הפנים.
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בעד. מי נגד? מי  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מי בעד? מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרנמנע.  1נמנע? 

 

 2023כללי  –אישור ועדת תמיכות לחלוקת תקציב לתמיכה בעמותת פרקינסון  .3

 רחמים אתה יכול רגע להציג? מר יוסי זיידה:

כן. במועצה הקודמת אושרה החלוקה, בטעות הבקר התקציבי הסתיר את  מר רחמים בינוני:

של הכסף. אז רק כדי שיוכלו  השורה של פרקינסון אבל זה נכלל בחלוקה

 לקבל את הכסף,

 זה גם עמותה שמקבלת כל שנה. הייתה פה ממש טעות. מר יוסי זיידה:

 מאשרים. מר יעקב מזרחי:

בעד.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

  אושר.אין נגד אין נמנעים. 

 אישור הקצאה. 5 ה:מר יוסי זייד

 אה, הם עשו הפגנה היום מוטי. מה הסיפור שם? מר יעקב מזרחי:

 מי? מר מוטי ששון:

 בדובנוב. מר יעקב מזרחי:

 . 15-לחודש. ב 15-לא היום, ב מר מורן ישראל:

 

חלקה  6799גוש  580032779העמותה למען הקשיש חולון ע"ר  –אישור הקצאה  .5

 חולון. 17  מבנה ברחוב דובנוב–88

 אוקיי חברים, בזמנו, מר מוטי ששון:

 אישרנו את זה כבר כמה פעמים. מר חיים זברלו:

נכון, זה פעם נוספת. מכיוון שזו תקופה נוספת וזה היה גם בתהליך ארוך  עו"ד יונת דיין:

ואין בזה משהו שבעצם מונע לטווח ארוך. זה נופל במסגרת ההנחיות לאשר 

 ת.אותם גם בתקופת בחירו

 העמותה למען הקשיש, עמותה רשומה. מר מוטי ששון:

 אבל העמותה הזאת קיימת שם. מר זאב ניסים:

 ,580קיים, קיים, כן קיימת.  מר מוטי ששון:

 זה הקצאה. מר יעקב מזרחי:

 אז מה אנחנו מאשרים? מר זאב ניסים:
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 הקצאה. מר יעקב מזרחי:

 .88חלקה  6799חולון גוש  17 מבנה ברחוב דובנוב 032779 מר מוטי ששון:

 אז מה אנחנו מאשרים? מר זאב ניסים:

 שנים. 5שנים וצריך עוד  5-שנים נוספות. הייתה הקצאה ל 5 עו"ד יונת דיין:

בעד.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5 4, 3, 2, 1מי בעד ההקצאה?  מר מוטי ששון:

ועצה. נגד החלטת האישור אפס. חברי מ 17בעד החלטת האישור הצביעו 

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרנמנעו אפס. 

 

מרכז מורשת ליהדות סוריה ולבנון בישראל ע"ר  –אישור חוזה הקצאה  .6

 )מצ"ב(.  רחוב פנחס לבון פינת רחוב ביאליק ,155חלקה  6872גוש  580283083

. גוש 580283083עמותה רשומה מרכז מורשת ליהדות סוריה ולבנון בישראל.  מר מוטי ששון:

 , רחוב פנחס לבון חולון. 155חלקה  6872

כאן מדובר באישור ההסכם עצמו. את ההקצאה כבר אישרתם במועצה  עו"ד יונת דיין:

הקודמת. שוב, זה סופו של תהליך שארך לדעתי כמה שנים אם אני זוכרת 

ת עצם נכון. ושוב, מכיוון שזה סופו של תהליך ארוך שכבר אישרתם א

 ההקצאה זה רק לאשר את החוזה. זה גם נופל בשאר המגבלות. 

 מוטי בבל לא פה. מר יעקב מזרחי:

 בבל עוד לא הגישו.  מר מוטי ששון:

 זה לא אותו קרקע? מר יעקב מזרחי:

 לא, מר זוהר נוימרק:

 זה אותה קרקע. מר יעקב מזרחי:

 הם צמודים. מר יוסי זיידה:

 חד לשני.הם צמודים א מר מוטי ששון:

 אה יש חלק שני שעדיין לא הוגש? מר יעקב מזרחי:

 זה עמותה אחרת. מר יוסי זיידה:

  אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

לא, אני רציתי להגיד פה על הסעיף הזה שמכיוון שאנחנו עסקינן בענייני  מר מאיר חלבי:

ין משפט, עניין משפטי. היא רוצה לאשר את האישור החוזר הזה. אז מן הד

ומן הצדק וחוק השוויון, לא עולים על הקרקע אם אין את כל האישורים. 

אדם פרטי שרוצה לגדר את המקום צריך לקבל את כל האישורים. המקום 
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כבר מגודר. מתחילים שם בחפירות. מן הדין שאנחנו, אני בעד זה, אני בעד 

 הידיים. אבל חוק השוויון צריך לחול על כולם. אני בעד זה.  4-ב

 אוקיי.  ר מוטי ששון:מ

יש לי עוד הערה, חשובה מאוד. בזמנו, בזמנו זה היה מיועד ליהדות, בזמנו  מר זאב ניסים:

 מוטי. בזמנו זה היה מיועד ליהדות עיראק.

 נכון. מר יעקב מזרחי:

 אתה זוכר?  מר זאב ניסים:

 זה אישרנו כבר. מר זוהר נוימרק:

במקרה גם ממוצא עיראקי. אבל איפה אנחנו? מה  איך אתה, איך אנחנו, אני מר זאב ניסים:

 אתה נותן ליוצאי לבנון,

 זה כבר אושר. מר זוהר נוימרק:

 יוצאי לבנון וסוריה. לכיוון שלך. מר זאב ניסים:

 תקשיב, בזמנו, לא לא חבר'ה. השאלה היא בסדר. מר מוטי ששון:

 מה עם יהודי עיראק? מר זאב ניסים:

 רגע. מר מוטי ששון:

 זה היה שלנו, גנבתם לנו.  ניסים: מר זאב

 לא, לא, זה היה סוריה ובבל. מר יעקב מזרחי:

חבר'ה אני מבקש, זברלו אתה מדבר וזה מפריע לי. תקשיב, בזמנו הוקצה  מר מוטי ששון:

 , דונם.3.3שטח. נדמה לי של 

 אני מכיר את כל ההיסטוריה. מר זאב ניסים:

 דונם.  3.3 מר מוטי ששון:

 נכון. ם:מר זאב ניסי

דונם אושר גם לעמותה של  1.1-דונם זה אושר לעמותה של העיראקים. וה מר מוטי ששון:

 יוצאי דמשק של הרב חמרא. והרחבה של דונם,

 זה ביחד. מר חיים זברלו:

זה יהיה ביחד לכולם. אתה יודע בחגים, באים אנשים. זה אושר. עכשיו מה  מר מוטי ששון:

 ם טרגדיה במשפחה.שקרה, הרב חמרא נפטר. עבר ג

 הכול ידוע. מר זאב ניסים:

 הכול ידוע. מר מוטי ששון:
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 יוסף כהן נפטר. מר יעקב מזרחי:

ובהרבה כאב לב הלך לעולמו. הבן שלו בנימין ממשיך אותו. עכשיו הוא  מר מוטי ששון:

מנסה לגייס כדי להגיע איתם, כדי להקים את המרכז על שם אבא שלו. לאבא 

זכויות. שירת הרבה את מדינת ישראל בסכנה גדולה.  שלו יש הרבה מאוד

עכשיו יש את העמותה של יוסף כהן שהחלטנו להעביר את המגרש שלהם 

לטובת הרב ניצן, עמותה של הרב ניצן והם בונים, הם כבר גידרו. אני חושב 

 שהם גידרו. אבל לפעמים הם רוצים את הגידור כדי שאנשים, יחרימו.

 ת שיש פה מעשה ושהצליחו לגייס.להראו מר יוסי זיידה:

 לקחנו את ההערה של חלבי. לקחנו אותה. מר מוטי ששון:

 בסופו של תהליך, גמרנו בנינו, מר זאב ניסים:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 בנינו שלט, יהיה יהדות סוריה לבנון עיראק? מר זאב ניסים:

 כן, כן.  מר מוטי ששון:

 לא, עיראק לבד. מר יעקב מזרחי:

 עיראק לבד ולבנון וסוריה. מוטי ששון:מר 

 זה לא כתוב, זו הבעיה.  אה, לבד? מר זאב ניסים:

 החלק השני של, מר יעקב מזרחי:

בעד. אין נגד,  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושר אין נמנעים.

 . עדכון תקציב רגיל. רחמים.11אנחנו עוברים לסעיף  זיידה: מר יוסי

 

 2023עדכון תקציב רגיל לשנת  .11

טוב, ערב טוב. אנחנו מדברים פה על הקטנה, בסך הכול הקטנה בתקציב  מר רחמים בינוני: 

. זה נובע מכך שלפי הנחיית משרד החינוך עד היום 19,836,600הרגיל של 

שכר של הגננות במדינה בתקן גם בהכנסה גם היינו אמורים לרשום את ה

בהוצאה, למרות שהעירייה באמת לא מקבלת את השכר ולא משלמת. 

הנחיות חדשות שיצאו לפני חודש לבטל את זה, גם בהכנסה וגם בהוצאה. 

זה השינוי העיקרי. שאר, מה? טכני, טכני לחלוטין. יש פה תכנית צל, הכסף 

 ממשרד התרבות. יש פה העברות. 

 17בעד.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  ר מוטי ששון:מ

 .אושרבעד. אין נגד. אין נמנעים. 
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 תקציב פיתוח. מר יעקב מזרחי:

 

 2023עדכון תקציב פיתוח לשנת  .12

. 17.7.2023-אמנון ארץ קדושה מה אוקיי זה התקציב הרגיל. זה מכתבו של מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.

 .12 מר יעקב מזרחי:

. אתם לא כותבים איזה 12. כשאתם מפיצים חומר, תכתבו סעיף 12סעיף  מר מוטי ששון:

 סעיף. בבקשה רחמים.

. יש פה הכנסות 23,921,145כן, אנחנו מדברים פה על עדכון תקציב של  מר רחמים בינוני:

רד הבינוי והשיכון. יש פה גינת כלבים שרוצים לעשות בשכונת שקיבלנו ממש

מיליון שזה מתקנים  20.200בן גוריון. כעקרון הכסף הגדול, יש פה 

סולאריים, זה הלוואה לטובת החברה הכלכלית. לפי מה שהמועצה אישרה 

במספר מועצות. נכון, אבל עכשיו אנחנו מקימים את התב"ר הזה כדי שיהיה 

 ם את הכסף לפי הבקשה. אפשר לתת לה

 אפשר רק הסבר על שני סעיפים? על שטיינברג, למה הם מעלים בכזה סכום? מר בר שי:

מיליון והתברר שזה יותר עבודות  1.5כי האומדן היה  330-מה? מעלים ב מר רחמים בינוני:

 לעשות וכדי להשלים את כל העבודות אז הם צריכים יותר כסף. 

 לינו? כאילו אחרי כמה זמן?באיזה שלב גי מר בר שי:

 חבר'ה אבל זה נותנים להם, מר מוטי ששון:

 זו שאלה לגיטימית.  מר מורן ישראל:

אני לא יודע, אני לא יכול לענות לך אני לא יודע. אבל הגיעה בקשה ממבני  מר רחמים בינוני: 

ציבור, אמרו שכדי לסיים את כל העבודות לא מספיק כל הכסף וביקשו עוד 

 .330של תוספת 

 וזה קורה אותו דבר גם בינואר. מר בר שי:

 כן, כן. התוספות שאתה רואה זה כדי להשלים את העבודות בצורה מושלמת.  מר רחמים בינוני:

-טוב. אוקיי. מי בעד מכתבו של אמנון ארץ קדושה גזבר העירייה מה מר מוטי ששון:

, 4, 3, 2, 1ד? שקלים. מי בע 23,921,145-? תב"רים שמסתכמים ב25.7.2023

 . אושרנמנע.  1בעד. מי נגד? מי נמנע?  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 חופשה נעימה. מר יעקב מזרחי:

 רגע. מר מוטי ששון:

 אה יש עוד משהו? מר יעקב מזרחי:
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. 2.7-אשרור מועצת העיר ללקיחת הלוואה שאושרה בישיבה שהתקיימה ב מר יוסי זיידה:

 תסביר.יונת 

 

 אשרור מועצת העיר ללקיחת הלוואה .13

מיליון ש"ח שאישרתם  30נכללה הלוואה של  2.7-במסגרת אישורי התב"ר ב עו"ד יונת דיין:

כחלק מהתב"ר. עכשיו, במסגרת ההנחיות לתקופת בחירות ומכיוון שהיינו 

כבר בתוך הטווח הקצר של תקופת הבחירות, יש, קיבלתם את חוות הדעת 

ר שמתייחסת לכל מה שנדרש. מטרת ההלוואה, היקפה, העומס של הגזב

שלה, איך היא ביחס לתכנית הרב שנתית הכספית שלנו ונדרשת פשוט 

 האשרור לאחר מכן.

 4, 3בעד. מי נגד?  13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אושרנגד. תודה רבה. 

 ישיבת הזדהות.  27.8תזכורת לכולם,  מר יוסי זיידה:

אוקיי, תודה רבה. חופשה נעימה ולאלה שמתמודדים שזה יהיה להם עבודה  מר מוטי ששון:

 נעימה. 
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